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P R O T O K Ó Ł  Nr LI/23 

 
z LI sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka 
 

z dnia 27 kwietnia 2023 r. 
 

 

 

 

 

 

Tematyka sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy.  

4. Informacje z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Wręczyca Wielka za 2022 r.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

6. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym . 

9.Wnioski. 

10.Przyjęcie Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Gminy Wręczyca Wielka. 

11. Przyjęcie Informacji z działalności jednostek organizacyjnych gminy za 2022 rok: 

      1) Gminnego Ośrodka Kultury i bibliotek, 

      2) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

12. Przyjęcie Sprawozdania za 2022 rok z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy                           

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Wręczyca Wielka na lata 2019 

– 2023  

13.  Przyjęcie Sprawozdania Wójta Gminy z realizacji programu współpracy Gminy Wręczyca 

Wielka z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2022 rok.  

14. Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 

15. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

16. Zamknięcie obrad LI sesji zwyczajnej Rady Gminy. 



 

 

Rada Gminy Wręczyca Wielka na LI sesji zwyczajnej w dniu 27 kwietnia             

2023 r. podjęła następujące uchwały: 

 
 

1) Uchwała Nr LI/401/23 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Grodzisko.  

 

2) Uchwała Nr LI/402/23 w sprawie przekazania według właściwości skargi na Dyrektora 

Przedszkola im. Marii Kownackiej w Węglowicach  

 

 

 

 
Imienny wykaz głosowań radnych umieszczony jest na stronie podmiotowej Gminy Wręczyca 

Wielka: http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/ w zakładce: 

Organy/Rada Gminy/Sesje/Imienne wykazy głosowań radnych.  

Wykaz głosowania imiennego z sesji Rady Gminy w dniu 27 kwietnia 2023 roku stanowi 

jednocześnie załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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RG.0002.4.2023                     

 

P R O T O K Ó Ł   Nr LI/23 
 

z LI sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2023 r. w  godz. 12.06 – 13.49 

  w sali narad Urzędu Gminy we Wręczycy Wielkiej 

_ _  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 

 

W sesji udział wzięli: 

-  12  Radnych                  -   wg listy obecności  

- Wójt Gminy Wręczyca Wielka – Pan Tomasz Osiński  

-  Sekretarz Gminy           -   Pani Magdalena Kasprzak 

-  Skarbnik Gminy            -   Pani Barbara Jezior 

-  Adwokat, obsługa prawna Urzędu Gminy – Pani Aleksandra Cieślak – Fornal  

- Starosta Kłobucki – Pan Henryk Kiepura  

- Komendant Komisariatu Policji we Wręczycy Wielkiej – p.o. kom. Arkadiusz Okoń 

- Komendant Gminnego Związku OSP – Pan Robert Mańczyk  
 

Dyrektorzy jednostek organizacyjnych Gminy: 

-  Pani Agnieszka Brodziak  -   Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, 

-  Pani Monika Mańczyk   - Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

-  Pan Mateusz Wąsiński       -   Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych  

 
 

 
 

Porządek obrad sesji (przyjęty przez Radę Gminy): 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy.  

4. Informacje z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Wręczyca wielka za 2022 r.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

6. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym . 

9.Wnioski. 

10.Przyjęcie Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Gminy Wręczyca Wielka. 

11. Przyjęcie Informacji z działalności jednostek organizacyjnych gminy za 2022 rok: 

      1) Gminnego Ośrodka Kultury i bibliotek, 

      2) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

12. Przyjęcie Sprawozdania za 2022 rok z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy                           

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Wręczyca Wielka na lata 2019 

– 2023  

13.  Przyjęcie Sprawozdania Wójta Gminy z realizacji programu współpracy Gminy Wręczyca 

Wielka z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2022 rok.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Grodzisko.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości skargi na Dyrektora Przedszkola 

im. Marii Kownackiej w Węglowicach  
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16. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

17. Zamknięcie obrad LI sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 

Ad. 1. 

 

           Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dokonał otwarcia LI sesji zwyczajnej Rady 

Gminy Wręczyca Wielka, zwołanej na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                             

o samorządzie gminnym.   

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż sesja jest prawomocna,                    

w związku z czym Rada Gminy może podejmować prawomocne decyzje i uchwały. 

 

Radny Pan Michał Hendzlik – nieobecny usprawiedliwiony, Radny Pan Paweł Kocik– nieobecny 

usprawiedliwiony, , Radny Pan Piotr Wydmuch – nieobecny nieusprawiedliwiony. 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powitał wszystkich Zgromadzonych, 

zaproszonych Gości wymienionych jak na wstępie.  

 

Ad.2. 

 

         Przedstawienie porządku obrad 

 

         Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że Państwo Radni 

w ustawowym terminie otrzymali porządek dzisiejszych obrad, po czym zapytał, czy do porządku 

obrad będą zgłoszone jakieś zmiany ze strony Państwa Radnych, czy naniesienia, które Radni 

chcieliby, aby w porządku obrad się znalazły.  

Głos zabrał Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński, który zgłosił następujący wniosek do porządku obrad 

LI sesji Rady Gminy: 

 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 15 projektu 

uchwały w sprawie przekazania według właściwości skargi na Dyrektora Przedszkola im. Marii 

Kownackiej w Węglowicach .  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant spytał czy są jeszcze jakieś inne wnioski?   

 

Innych propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku Wójta 

Gminy, a mianowicie: wprowadzenie do porządku obrad sesji w Punkcie 15 projektu uchwały                      

w sprawie przekazania według właściwości skargi na Dyrektora Przedszkola im. Marii Kownackiej           

w Węglowicach.  
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 1 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”) przyjęła wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad 

LI sesji zwyczajnej dodatkowego projektu uchwały w Punkcie 15. (projekt uchwały 

w sprawie przekazania według właściwości skargi na Dyrektora Przedszkola im. Marii 

Kownackiej  w Węglowicach).  

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie cały proponowany porządek obrad 

sesji, z uwzględnieniem zmiany z wniosku Wójta Gminy. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 2 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”) przyjęła porządek obrad LI sesji zwyczajnej w brzmieniu jak 

na wstępie, z uwzględnieniem zmiany z wniosku Wójta Gminy, polegającej na 

wprowadzeniu w Punkcie 15 – projektu uchwały w sprawie przekazania według właściwości 

skargi na Dyrektora Przedszkola im. Marii Kownackiej  w Węglowicach). 

 

 

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że protokół z ostatniej sesji został 

Państwu Radnym dostarczony w odpowiednim terminie drogą elektroniczną, był również wyłożony 

do wglądu w Biurze Rady. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy do protokołu z ostatniej sesji ktoś z Państwa ma jakieś 

wątpliwości, czy ewentualnie chciałby coś zmienić. 

 

Do protokołu z sesji z dnia 30 marca 2023 r. uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołu z sesji z dnia 30 marca 2023 r. bez czytania, po czym poddał go pod głosowanie. 
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 3 – załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”) przyjęła protokół z LI sesji zwyczajnej z dnia 30 marca 2023 r. 

 

 

Ad.4. 

 

  Informacje z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Wręczyca Wielka za 

2022 r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poprosił Wójta Gminy o przedstawienie 

informacji z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Wręczyca Wielka za 2022 rok. 

 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński odczytał informację z działalności Ochotniczych Straży                         

w gminie Wręczyca Wielka za 2022 rok. 

 

Pytań do informacji nie było, zatem punkt został zamknięty.   

 

 Informacja – załącznik nr 3 do protokołu 

 

 

Ad.5. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powiedział, że jest obecny na sesji Starosta 

Powiatu Kłobuckiego, który chciał zabrać głos w sprawach ogólnych dotyczących gminy Wręczyca 

Wielka. Udziela w tym punkcie głosu Panu Staroście, ponieważ Pan Starosta ma umówione później 

spotkanie.     

 

Starosta Powiatu Kłobuckiego Pan Henryk Kiepura: 

- Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, zacznę od podziękowań. 

Przez ostanie tygodnie dużo rozmawialiśmy również na sesji i na komisjach połączonych, o tym, aby 

dalej kontynuować działalność ośrodka fizjoterapii w Golcach. Takie porozumienie zostało zawarte. 

Umowa między Panią Dyrektor, a Panem Wójtem, czyli ZOZ-em, a Gminą została podpisana na czas 

nieokreślony. Dziękuję jeszcze raz w imieniu dyrekcji samorządu powiatu kłobuckiego. Te 

świadczenia mimo, że będziemy musieli tam... i w części gmina i w części ZOZ dofinansować te 

świadczenia, to będą kontynuowane w zakresie, jaki będzie ustalała Pani Dyrektor. Bardzo 

serdecznie dziękuję. Chce się też odnieść do petycji jak wpłynęła do starostwa powiatowego.                      

W pierwszej części bardzo szczytna, że mieszkańcy chcą obronić placówkę, która tyle lat funkcjonuje 

i to była inicjatywa wtedy starostwa, ZOZ-u i gminy przed wielu, wielu laty. Natomiast chcę 

podkreślić, że  Zarząd Powiatu nigdy nie planował likwidacji tego ośrodka i nigdy nie wyraził zgody  

 

 



-5- 

 

Pani Dyrektor. Chodź zgodnie z procedurą Pani Dyrektor już wystąpiła do Zarządu Powiatu, i do 

Narodowego Funduszu Zdrowia o likwidację tego gabinetu. To dzięki rozmowom tutaj z gminą,                     

z Panem wójtem udało się ten problem rozwiązać. Natomiast mieszkańcy zostali wprowadzeni                       

w błąd, nad czym bardzo ubolewam, bo byli mieszkańcy, którzy zwracali się bezpośrednio do 

starostwa. Jak sprawa wygląda. Natomiast nie wyglądała ona tak jak było to rozpowszechniane 

między mieszkańcami, więc mieszkańców mogę przeprosić, a Panu Wójtowi i Radzie Gminy 

podziękować, że ta placówka nadal będzie funkcjonować.     

Pan Wójt w sprawozdaniu bardzo szczegółowo przedstawił działalność. Ja również w imieniu 

oddziału powiatowego chciałbym podziękować. Gmina Wręczyca to jedyna gmina, która, odkąd 

pamiętam nieustannie i co roku organizuje konkursy dla młodzieży. Był nawet kilkanaście lat temu 

taki czas, kiedy tylko gmina Wręczyca to organizowała. W tej chwili prawie wszystkie gminy to 

organizują, więc podziękowania dla dyrektorów szkół, dla  prezesa Pana Wójta.  

Chciałbym również tak wstępnie zaprosić, ponieważ 20 maja we współpracy z Urzędem 

Marszałkowskim organizujemy pierwsze Wojewódzkie obchody dnia strażaka na terenie powiatu 

kłobuckiego, to też 20 – lecie powiatu. Pierwsza część odbędzie się w Kłobucku w kościele św. 

Marcina i na rynku Jana Pawła II. Natomiast później zapraszamy strażaków tutaj na teren klubu 

sportowego „Sokół” we Wręczycy. Gdzie się odbędzie część już taka mniej oficjalna. 

W maju na sesji podejmujemy również nowelizację uchwały Rady Powiatu   dotyczącą zadań 

drogowych do realizacji na najbliższy czas. Zgodnie z tym, o czym już mówiłem i w rozmowach tutaj 

z gminą i na  sesji Rady Powiatu, w ostatnim czasie nie realizowaliśmy dużych  zadań drogowych na 

terenie Wręczycy, ale to wynikało z planowanego przez nas kalendarza i teraz na gminę wracamy. 

Mamy plan co do Kalei, Szarlejki oraz drogi Hutka – Truskolasy. To z tych największych zadań. 

Mówimy też oczywiście o chodniku na Zamłyniu, na Pile i na Czarnej Wsi. Jak tą uchwałę 

podejmiemy, a stanie się to 18 maja, to przy najbliższym naborze przy trzeciej edycji na pewno jakieś 

zadania z terenu gminy Wręczyca Wielka znajdą się we wnioskach, które skierujemy                                   

o dofinansowanie.  

W ubiegłym tygodniu podpisałem umowę na pozimowe naprawy dróg. Może Państwo 

zauważyli, drogowcy już pozaznaczali miejsca, to te zielone oznaczenia na asfalcie. W tym roku 

koszt tego zadania to prawie 2 400 000 i już w najbliższych dniach firmy przystąpią do napraw. Przed 

chwilą rozmawialiśmy z Panem Wójtem o tym wszystkich sprawach. 

 Pan Wójt będzie też mówił o planach dotyczących samochodu dla niepełnosprawnych. Ja 

podtrzymuję deklarację 50% wkładu własnego, możemy udzielić pomocy finansowej dla Gminy 

Wręczyca Wielka. Wspólnym wysiłkiem możemy ten samochód kupić, a wcześniej już też mamy 

zagwarantowane dofinansowanie z PEFRON-u na poziomie 120 000 i przedłużoną umowę na 

realizacje tego zadania do końca roku, więc jest duża szansa, że uda się to zrealizować. Dziękuję 

bardzo.      

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant podziękował Panu Staroście następnie przedstawił 

pisma kierowane do Rady Gminy.  

 

/Pan Starosta opuścił obrady LI sesji Rady Gminy około 12.35/ 

 

 Pierwsze pismo wpłynęło 30 marca 2023 r. było to pismo informujące, że po posiedzeniu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 21 marca 2023 r. dotyczącym rozpatrzenia skarg 

na dyrektora przedszkola w Węglowicach, iż „atak” został skierowany bezpośrednio na 

rodzinę skarżącej.  
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 30 marca 2023 r. wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr XLIX-390-23 (49/390/23) Rady Gminy Wręczyca 

Wielka z dnia 28 lutego 2023 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów 

Wójta Gminy Wręczyca Wielka w części określonej w: 

- § 3 ust. 3 załącznika do uchwały jak sprzeczne z art. 90t ust. 4 ustawy z dnia 7 września 

1991 r. o systemie oświatowym 

Oraz  

- § 4 ust. 1 załącznika do uchwały, jako sprzecznej a art. 28 k.p.a; 

- § 4 ust. 3 załącznika do uchwały, jako sprzecznej z art. 220 § 1 k.p.a.; 

- Części A załącznika do Regulaminu, w zakresie wierszy w tabeli: Nr telefonu, e-mail, 

Numer Pesel, Nr rachunku bankowego dla wpłaty stypendium oraz właściciela rachunku, jako 

sprzeczne z art. 90t ust. 4 ustawy oraz art. 28 k.p.a 

- Części C załącznika do Regulaminu, jako sprzecznej z art. 90t ust. 4 ustawy, 

- Części D załącznika do Regulaminu, jako sprzecznej z art. 104 k.p.a    

 

31 marca 2023 r. wpłynęło Rozstrzygnięcie Nadzorcze stwierdzające nieważność tejże 

właśnie uchwały we wcześniej wymienionych częściach.  

 

 31 marca 2022 roku zostało dostarczone do Biura Rady Gminy Zarządzenie Nr 42/2023 

Wójta Gminy Wręczyca Wielka z dnia 30 marca 2023 r. z wykonania budżetu gminy 

Wręczyca Wielka za 2022 rok, wraz z wykonaniem planów finansowych Gminnej Instytucji 

Kultury we Wręczycy Wielkiej za 2022 rok, oraz informacji o stanie mienia komunalnego 

Gminy Wręczyca Wielka. 

Przewodniczący dodał, że Sprawozdania niezwłocznie zostały Państwu Radnym przesłane 

drogą elektroniczną, a temat wykonania budżetu będzie przedmiotem posiedzenia sesji 

czerwcowej, gdzie Komisja Rewizyjna przedstawi swoje stanowisko oraz wniosek w sprawie 

absolutorium dla Pana Wójta. 

 

 30 marca jak również 13 kwietnia 2023 r. Pani Dyrektor Przedszkola w Węglowicach złożyła 

Ksero dokumentów o które wnioskowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji takich jak: 

- Statutu Przedszkola,  

- Regulaminu Pracy,  

- Zarządzenia Nr 5/2018/2019,  

- Protokół ze spotkania z dnia 02 stycznia 2019 r.,  

- Wykaz osób, którym przyznano nagrodę, 

- Ksero zawiadomienia o wszczęciu dochodzenia z dnia 21 czerwca 2022 r. 

          - Zawiadomienia o wszczęciu dochodzenia z dnia 27 lutego 2023 r. 

 

 31 marca br. do Biura Rady wpłynęło Oświadczenie Rodziców wraz z podpisami, że od 

września 2022 r. do 1 marca 2023 roku wielokrotnie   w Sali „Zerówkowej” nie było Pani 

Dyrektor.  Zastępowali ją inni pedagodzy  i personel Przedszkola.  

Rada Rodziców wraz z oświadczeniami dostarczyła Statut Rady Rodziców Przedszkola im. 

Marii Kownackiej w Węglowicach oraz Regulamin Rady Rodziców tegoż przedszkola.   
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 07 kwietnia 2023 r. wpłynęło pismo z Sądu Okręgowego w Częstochowie informującego, że 

na posiedzeniu w dniu 30 marca 2023 roku Kolegium Sądu Okręgowego ustaliło liczbę 

ławników do wyboru przez Radę na kadencję 2024-2027. W przypadku Rady Gminy we 

Wręczycy Wielkiej liczba ławników do wybory wynosi: 

- do Sądu Okręgowego w Częstochowie - 3  

- do Sądu Rejonowego w Częstochowie - 2  

                         w tym do Sądu Pracy -  1 

Kandydatów na ławników mogą zgłaszać radom gmin podmioty uprawnione w terminie do 

dnia 30 czerwca 2023 r.  

 

 W dniu 07 kwietnia  br. od Wójta Gminy, wpłynęła Ocena zasobów Pomocy Społecznej dla 

Gminy Wręczyca Wielka za 2022 rok.  

Dokument ten obejmuje w szczególności dane dotyczące sytuacji demograficznej                              

i społecznej, przedstawia infrastrukturę wybranych podmiotów realizujących zadania polityki 

społecznej, kadrę, pomocy społecznej oraz nakłady finansowe na zadania pomocy społecznej. 

Ocena obejmuje również osoby i rodziny korzystające z pomocy społecznej, rodzaje ich 

problemów oraz ich rozkład ilościowy. Ponadto Ocena zasobów pomocy społecznej wraz                      

z rekomendacją, jest podstawą do planowania budżetu na rok następny i podlega 

przedstawieniu Radzie Gminy do 30 kwietnia każdego roku. Tak więc ustawowy termin 

został tutaj dochowany. Państwo Radni otrzymaliście dostarczony materiał w tym zakresie 

drogą elektroniczną i będzie on przedmiotem 10 punktu dzisiejszego porządku obrad. 

 

 07 kwietnia br. zgodnie z art. 110 ust. 9 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej 

Pani Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przekazała coroczne sprawozdanie                    

z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Wręczycy Wielkiej za 2022 r. wraz 

z przedstawieniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej.  

(To sprawozdanie zostało Państwu Radnym przesłane w materiałach na sesję, ponieważ to 

sprawozdanie jest jednym z punktów porządku obrad dzisiejszej sesji). 

 

 W nawiązaniu do zapisów Uchwały Nr III/27/18 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 28 

grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w rodzinie w Gminie Wręczyca Wielka na lata 2019 – 2023 Pani Dyrektor 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 07 kwietnia przekazała  Sprawozdanie za 2022 rok                  

z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w Gminie Wręczyca Wielka.  

(Program został Państwu Radnym przesłany w materiałach na sesję i stanowi 12 punkt 

dzisiejszego porządku obrad) 

 

 Również 07 kwietnia do wiadomości Biura Rady wpłynęło pismo od Pani Sekretarz 

informujące, że została udzielona odpowiedz na e-maila z dnia  26 marca 2023 roku, iż                    

w ocenie tut. organu nie stanowi on petycji, w związku z czym pozostawia się go bez 

rozpoznania.  

/E –mail był w sprawie przystąpienia do Sojuszu Pokojowego  i o potwierdzenie sprzeciwu na 

połączenie Polski i Ukrainy w jedno Państwo – o czym Radni zostali poinformowani na  sesji Rady 

Gminy w dnia 30 marca br./ 
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 27 kwietnia 2023 r. do Biura Rady wpłynęło pismo od Pani Dyrektor Przedszkola                               

w Węglowicach z prośbą o udostępnienie wszystkich skarg na jej osobę, celem umożliwienia 

zapoznania się z ich treścią i możliwości ustosunkowania się do nich.  

   

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że w tej sprawie, myśli, że Pani Mecenas powinna zająć 

stanowisko. Czy Rada Gminy może wszystkie dokumenty udostępnić. 

Adwokat, obsługa prawna Urzędu Gminy – Pani Aleksandra Cieślak – Fornal odpowiedziała, 

że oczywiście, jest w stałym kontakcie z Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków                         

i Petycji. Tego pisma jeszcze nie widziała, ale po zapoznaniu się z nim udzieli stosownych 

odpowiedzi, we współpracy z Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Na tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zakończył swoją informację o pismach, 

które wpłynęły do Przewodniczącego i Rady Gminy na przestrzeni od ostatniej sesji. 

Pytań do Przewodniczącego Rady Gminy w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono. 

Wszystkie pisma znajdują się do wglądu w Biurze Rady Gminy. 

 

Ad. 6 

           Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

          

           Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy zostały złożone sprawozdania z pracy Komisji 

Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

1)  Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Janusz Ogłaza złożył sprawozdanie z pracy Komisji 

Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym                         

(na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 17 kwietnia 2023 r.). 

 

Głos zabrał:  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Chciałbym się odnieść do wniosku, który był złożony przeze mnie na komisji i ten wniosek był 

przegłosowany. Może taki wniosek do wniosku złożę teraz do Pana Wójta, aby Pan Wójt przed 

przystąpieniem do zlecenia planu funkcjonalno – użytkowego na budowę DPS-u i budynku GOPS-u 

we Wręczycy przeprowadził konsultacje społeczne na terenie Wręczycy z mieszkańcami, ponieważ 

może mieszkańcy sobie tego nie będą życzyli i takie zlecenie  nie będzie miało miejsca.  

 

Więcej uwag/pytanie nie było.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie ze 

wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej, przedstawione przez 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej.       

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Głosowanie imienne nr 4 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej i Komisji Polityki 

Społecznej  Rady Gminy  w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 4 do protokołu) 

 

2)  Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i Petycji Pan Jakub Winecki złożył sprawozdanie                     

z pracy Komisji w okresie międzysesyjnym ( posiedzenie odbyło się  w dniu 21 kwietnia 2023 r.). 

 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie, 

przedstawione przez Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.    

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 5 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy  w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 5 do protokołu) 

 

 

Ad.7. 

 

          Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

         Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z działalności w okresie                         

od ostatniej sesji zwyczajnej, tj.  od 30 marca 2023 r. do 27 kwietnia 2023 r. 

 

Pytań do Pana Wójta w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono, wobec czego została 

przez Przewodniczącego Rady Gminy poddana pod głosowanie.  

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Głosowanie imienne nr 6 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”,                            

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

 (informacja – załącznik nr 6 do protokołu) 

 

 

Ad. 8. 

            

           Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie od ostatniej sesji 

 

 

           Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z realizacji uchwał i wniosków  za 

okres od  30 marca 2023 r. do 27 kwietnia 2023 r.  

 

Pan Wójt po  odczytaniu informacji zwracając się do wiceprzewodniczącego Pana Wiesława 

Żerdzińskiego dodał, że pas gminny jest chodnikiem, a w chodniku nie mogą  zrobić tych słupków, 

ale jeżeli taką wolę wyrazi właściciel gruntu, na którym stoi sklep, to będzie można postawić tam 

słupki. Przy czym grunt jest prywatny i podejrzewam, że koszty i naprawy też będą musiały być 

prywatne.   

 

Pytań do Pana Wójta w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono, wobec czego została 

przez Przewodniczącego Rady Gminy poddana pod głosowanie.  

 

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się - 0 

 

Głosowanie imienne nr 7  – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,           

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z realizacji uchwał i wniosków                      

w okresie międzysesyjnym. 

 

(informacja – załącznik nr 7 do protokołu) 
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Ad.  9 

 

Wnioski 

 

 

 Radna Pani Urszula Zomerfeld powiedziała, że chciała ustosunkować się do wypowiedzi Pana 

starosty odnośnie petycji. Petycja, która została wystosowana do Rady Gminy i do Starostwa 

Powiatowego została złożona w tychże instytucjach 28 lutego 2023 roku i było to pokłosiem komisji, 

która odbyła się 21 lutego 2023 r., na którą również został zaproszony Pan Starosta Powiatu 

Kłobuckiego. Dodała, że po przeczytaniu protokołu z tej komisji w jej przekonaniu mieszkańcy 

mogli poczuć zaniepokojenie o dalsze istnienie  i dalsze funkcjonowanie Gabinetu Fizjoterapii                    

w Golcach. /Radna Pani Urszula Zomerfeld odczytała fragmenty wypowiedzi Pana Starosty                          

z protokołu z dnia 21 lutego 2023 r./ Dlatego mieszkańcy po informacji, która padła na komisji                   

21 lutego i wcześniejszych sygnałach, że placówka ma problemy i świadczenie usług może zostać 

zaprzestane zdecydowali się przygotować petycję. W petycji nie było żadnej informacji obraźliwej, 

negatywnej, czegokolwiek czym władze mogłoby poczuć się urażone. W tej petycji była prośba 

mieszkańców o dalsze funkcjonowanie i dalsze istnienie tej placówki.  Radna Pani Urszula 

Zomerfeld podziękowała w imieniu swoim, mieszkańców i pacjentów Ośrodka Fizjoterapii                      

w Golcach, wszystkim którzy przyczynili się do tego, aby dalej placówka w Golcach mogła istnieć.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dodał, że nikt z Radnych nie był przeciwny, aby 

dalej ta placówka istniała. Kwintesencją całej sprawy jest to, iż Pan Wójt podpisał umowę ze starostą 

i placówka istnieje dla dobra mieszkańców.  

Radna Pani Urszula Zomerfeld powiedziała, że tak rozumie mandat radnego, jako reprezentowanie 

głosu mieszkańców, również poprzez składnie pism czy to do gminy, czy do starostwa.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powiedział, że dokładnie od tego jest radna, która 

zadziałał i to skutecznie.  

 

Następnie głos zabrali: 

 

 Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Panie Wójcie, chciałbym zapytać, ponieważ ruszyła kwalifikacja wojskowa. Zostały rozesłane do 

mieszkańców już wezwania, natomiast tak się niefortunnie składa, że termin tej kwalifikacji przypada 

w  maju, kiedy się odbywają matury i część z tych młodych ludzi ma w tym czasie maturę. Dlatego ja 

mam takie pytanie, do kogo można, złożyć wniosek o zmianę terminu , jeżeli akurat maturzysta 

wtedy ma egzamin i do kiedy można przesunąć ten  termin, czyli jaki jest ostatni dzień na 

przeprowadzenie tej kwalifikacji, czyli na dzień, który może się maturzysta zwrócić o przełożenie 

tego terminu? 

 Radny Pan Robert Broś: 

- Panie Wójcie  jeszcze kończąc temat tego Ośrodka w Golcach, ja bym miał taką prośbę, jakby Pan 

mógł podsumować to porozumienie z powiatem i powiedzieć na koniec jak ono wygląda, żebyśmy 

wszyscy wiedzieli, mieszkańcy też żeby wiedzieli na jakich zasadach ten ośrodek będzie 

funkcjonował. 

  

Mam takie pytanie do Pana odnośnie wniosku, który wcześniej kiedyś zgłaszałem – zmiany 

organizacji ruchu na ulicy Szkolnej we Wręczycy Wielkiej. Czy posiadamy w gminie jeszcze tą 

dokumentację, która była wtedy wykorzystywana do składania tego wniosku o zmianę organizacji? 

Jeżeli ta dokumentacja jest, to miałbym prośbę, żeby ją przekazać panu komendantowi policji, 

ponieważ spróbujemy jeszcze raz się do tego wniosku przymierzyć i może się tym razem uda.  
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Jeszcze przy okazji jak zabieram głos, to chciałbym podziękować właśnie Panu Komendantowi, 

ponieważ jest okazja, Pan Komendant jest na sesji. Rozmawialiśmy z Panem Komendantem                        

o zdarzeniach, które mają miejsce na skrzyżowaniu  ze sygnalizacją świetlną we Wręczycy Wielkiej, 

sporo jest głosów mieszkańców,  czy kierowców, że  ta sygnalizacja działa nieprawidłowo                                  

i zdarzenia, które na tym skrzyżowaniu mają miejsce, to są wynikiem tego, że jakby 

nieprawidłowego działania sygnalizacji. Z informacji, które Pan Komendant mi przekazał, wynika, że 

najczęstszą przyczyną to jednak są błędy kierowców, a nie nieprawidłowe działanie sygnalizacji. 

Policjanci sprawdzali działanie tej sygnalizacji świetlnej i nie stwierdzili nieprawidłowości. Także 

myślę, że też taka informacja  dla mieszkańców ważna, żebyśmy zachowywali ostrożność na tym 

skrzyżowaniu, bo tam rzeczywiście dochodzi do wielu zdarzeń, natomiast nie jest to wina 

nieprawidłowego działania tej sygnalizacji. Jeszcze raz Panu Komendantowi bardzo dziękuję za 

informację. 

 

 Radny Pan Artur Klorek: 

- Panie Wójcie, bardzo przepraszam, ponieważ nie dosłyszałem. Czy była jakaś informacja odnośnie 

tego kiedy będzie ogłoszony przetarg odnośnie drugiego etapu kanalizacji w Hutce?, ponieważ mam 

dużo zapytań na ten temat. Jeżeli tak, to przepraszam, proszę mi tylko powiedzieć,  przypomnieć 

kiedy, a jeżeli nie to kiedy w najbliższym czasie  będzie ogłoszony ten przetarg, żebym miał takie 

informacje, które będę mógł przekazać. Dziękuję bardzo.  

 

 Wiceprzewodniczący Pan Wiesław Żerdziński: 

- Zwrócę się do Pana Komendanta. Na styku miejscowości Piła Pierwsza, Piła Druga, jest tam 

skrzyżowanie trójdrożne, droga odchodzi do  Boru Zapilskiego i tam jest postawiany znak „STOP”.  

Czy można by to zweryfikować, czy on tam musi być, czy nie wystarczy tam znak ustąp 

pierwszeństwa? Dlatego, że mówi się tyle o ekologii, o innych tam rzeczach absurdalnych, czy to jest 

uzasadnione, że tam ten znak jest?  

- Pytanie do Pana Wójta. To znaczy, że w Kulejach, przy tym sklepie, ten chodnik jest na posesji 

prywatnej? 

                  Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński odpowiedział: 

 - Nie, chodnik jest nasz, ale w samym chodniku nie można postawić słupków.   

       Wiceprzewodniczący Pan Wiesław Żerdziński: 

 - Mam takie sygnały od mieszkańców, więc to zgłosiłem. Dziękuję.  

 Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński odpowiedział: 

 - Jeszcze sprawdzamy możliwości, jak będzie ostateczna odpowiedz, to odpowiem.  

 

 

Więcej wniosków nie było, zatem punkt został  zamknięty.   

 

Przewodniczący Radny Gminy Pan Marek Prubant około 13.15 ogłosił dziesięciominutową 

przerwę w obradach LI sesji Rady Gminy.  

 

 

W czasie przerwy Pan Robert Mańczyk opuścił obrady LI sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca 

Wielka.  
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Ad. 10. 

 

Przyjęcie Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Gminy Wręczyca Wielka. 

 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek zwracając 

się do Rady Gminy o ewentualne pytania.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 8 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Gminy 

Wręczyca Wielka 

 

(załącznik do protokołu) 

 

 

Ad.11. 

 Przyjęcie Informacji z działalności jednostek organizacyjnych gminy za 2022 rok: 

 

      1 )  Gminnego Ośrodka Kultury i bibliotek  

 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek zwracając 

się do Rady Gminy o ewentualne pytania.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

 

Głosowanie imienne nr 9 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację z działalności Gminnego Ośrodka 

Kultury i bibliotek za 2022 r.  

 

(załącznik do protokołu) 
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      2) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

 

 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek zwracając 

się do Rady Gminy o ewentualne pytania.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 10 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej za 2022 r.  

(załącznik do protokołu) 

 

 

Ad.12.  

 

Przyjęcie Sprawozdania za 2022 rok z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy                           

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Wręczyca Wielka na lata 2019 

– 2023  

 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek zwracając 

się do Rady Gminy o ewentualne pytania.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 11 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie za 2022 rok z realizacji Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Wręczyca Wielka na lata 2019 – 2023  

 

(załącznik do protokołu) 
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Ad.13.  

 

   Przyjęcie Sprawozdania Wójta Gminy z realizacji programu współpracy Gminy 

Wręczyca Wielka z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy  z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 

2022 rok.  

 

 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek zwracając 

się do Rady Gminy o ewentualne pytania.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 12 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła Wójta Gminy z realizacji programu współpracy 

Gminy Wręczyca Wielka z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa                    

w art. 3 ust. 3 ustawy  z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                              

i o wolontariacie za 2022 rok.  

 

(załącznik do protokołu) 

 

 

Ad.14.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Grodzisko.  

 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek zwracając 

się do Rady Gminy o ewentualne pytania.  

 

Głos w niniejszym punkcie zabrał: 

 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Jeżeli można prosiłbym o wprowadzenie autopoprawki, w podstawie prawnej jest ustawa                            

o samorządzie gminnym, tekst jednolity Dz. Urz. z 2023 r. poz. 40, prosiłbym o wprowadzenie 

zmiany, poprawy tej ustawy o zapis dotyczący Dz. Urz. z 2023 r. poz. 40 z późn. zm. 

 

Pytań nie było. 
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 13 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LI/401/23 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 

Grodzisko wraz z autopoprawką.  

 

(uchwała -załącznik do protokołu) 

 

 

Ad.15.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości skargi na Dyrektora 

Przedszkola im. Marii Kownackiej w Węglowicach  

 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek zwracając 

się do Rady Gminy o ewentualne pytania.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 14 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LI/402/23 w sprawie przekazania 

według właściwości skargi na Dyrektora Przedszkola im. Marii Kownackiej w Węglowicach 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 
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Ad. 16.  

 

Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński odpowiedział na wnioski z punktu 9  porządku obrad.   

 

Odpowiedz na pytanie/wniosek Radnego Pana Janusza Ogłaza 

 

 Odnośnie kwalifikacji wojskowych – pierwotne terminy wyznaczone są przez WKU, 

zgodnie z ustawą jest taka możliwość, jeżeli komuś ten termin nie pasuje, może złożyć 

wniosek do Wójta Gminy Wręczyca Wielka  z dokumentacją uzasadniającą konieczność 

zmiany tego terminu i będziemy wyznaczać nowy  termin dogodny, bo jest obowiązek 

wzięcia udziału w tych kwalifikacjach.  

Radnego Pana Janusza Ogłaza spytał: 

- Co to ma być za dokumentacja? 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński odpowiedział: 

- Uzasadnienie, jeżeli jest to matura, to jest to oczywiste, termin wyznaczenia matur.   

Radnego Pana Janusza Ogłaza: 

- Czyli w ten sposób to rozumiem, że nie trzeba ze szkoły zaświadczenia, tylko po prostu 

pisze oświadczenie, że w tym dniu ma maturę i prosi o przełożenie.    

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński odpowiedział: 

- Dokładnie, jest wniosek, wpisując uzasadnienie, że w tym okresie odbywają się matury, 

jestem w klasie maturalnej, jest jak najbardziej zasadne.  

Radnego Pana Janusza Ogłaza: 

- Dziękuję.  

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Delegatem naszym do współpracy między nami, a WKU jest Pani Anna Lamch, także jeżeli 

coś to już takie szczegółowe informacje i druki.  

 

Odpowiedz na pytanie/wniosek Radnego Pana Roberta Broś  

 

 Odnośnie dokumentacji zmiany ruchu – w 2021 roku decyzją Starostwa Powiatowego                  

w Kłobucku  została odrzucona poprzez przedłożenie projektu zmian w organizacji ruchu 

drogowego z uwagi na niezgodność projektu  z przepisami  dotyczącymi warunków 

umieszczenia na drogach znaków i sygnałów drogowych oraz urządzeń bezpieczeństwa ruchu 

drogowego, nieefektywność projektowanej organizacji ruchu  i zagrożenie bezpieczeństwa                

w ruchu drogowym.            

Zobowiązuję się do tego,  że przeanalizujemy jeszcze raz ze Starostwem Powiatowym co 

dokładnie uniemożliwiło  wprowadzenie tych zmian. Konsultacje tutaj, pozwolę sobie także               

z Panem komendantem w zakresie ruchu drogowego bardziej od strony przepisów, żebyśmy 

wiedzieli też jakie mieć argumenty przy rozmowie ze Starostwem i wznowimy ten projekt 

organizacji ruchu z wykonawcą, przeanalizujemy jeszcze raz czy ewentualne zmiany do tego 

projektu i wiedzę, którą nabędziemy, będą mogły doprowadzić do wprowadzenia tej zmiany 

organizacji ruchu na ulicy Szkolnej i Czereśniowej. 

 Odnośnie Ośrodka Fizjoterapii w Golcach podsumowanie porozumienia – zawarliśmy 

dwie umowy. 11 kwietnia – przedmiotem tej umowy jest bezpłatne użyczenie lokalu                        

w budynku komunalnym znajdującym się  w miejscowości Golce, łączna powierzchnia lokali 

użytkowych to jest, 117,11 m
2
.
 
W użyczonych lokalach prowadzona będzie przez ZOZ                         

w Kłobucku w ramach kontraktu  z Narodowym Funduszem Zdrowia – Gabinet Fizjoterapii, 

świadczenia usług medycznych w zakresie fizjoterapii ambulatoryjnej.  
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Druga umowa to jest umowa zawarta 21 marca 2023 roku, to jest porozumienie dotyczące 

ponoszenia kosztów dostaw ciepła związane z użyczeniem lokalu w budynkach komunalnych 

znajdujących się w miejscowości Golce. Budynek zlokalizowany jest na działce oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 306, w użyczonych lokalach ZOZ będzie prowadził fizjoterapię 

ambulatoryjną. W okresie od 30 października do  30 kwietnia biorący w użyczenie uiszczać 

będzie z góry zaliczki miesięczne w wysokości 12,50 zł za metr użyczonych powierzchni, 

płacone do 20-go każdego miesiąca na podstawie faktur wystawionych przez użyczającego. 

Koszty energii cieplnej płatne będą przez biorącego użyczenie do 20-go każdego dnia 

miesiąca  na podstawie faktur wystawionych przez użyczającego. Pozostałe koszty, to jest 

energia elektryczna, koszty związane z wywozem odpadów medycznych, odbiorem wozem 

odpadów komunalnych, stałych i ciekłych, zużyciem wody, drobnymi naprawami 

połączonymi ze zwykłym użyczeniem lokalu, obciążają biorącego w użyczenie.    

|Odnosząc się do sytuacji, rzeczywiście, ja tutaj potwierdzam, że  radna jak najbardziej ma 

możliwości i mandat do tego, żeby pisać petycje, a informacji było dużo, te przedstawione 

przez Starostę, myślę także przez osobę, której dzisiaj tutaj nie ma, a będąc na komisji sama 

namawiała do tej petycji i sygnalizowała, że ta „napina” jest jakby po stronie gminy. Te 

warunki zostały, koszty, które były po naszej stronie, w całości przerzucone na Starostwo, na 

ZOZ i dodatkowo mamy opłatę już z tytułu samego dostarczania ciepła w okresie krótszym, 

czyli w tym okresie grzewczym.     

 

Odpowiedz na pytanie/wniosek Radnego Pana Artura Klorka  

 

 Odnośnie drugiego etapu kanalizacji na Hutce – zmieniamy troszeczkę zapisy  przetargu, 

chcemy  doprowadzić do negocjacji, tak, aby nie powtarzać w nieskończoność przetargu                    

i szukać cen, udało się to przy przetargu na szkołę w Kalei, są osiągnięcia, które, można 

powiedzieć, doprowadzają poprzez negocjacje do szybszego wyboru oferenta, a ewentualnie 

dostosowania tak oferty, aby mieściła się w możliwościach finansowych, którymi 

dysponujemy.  

 

 

 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński po udzieleniu odpowiedzi na wnioski powiedział: 

- Szanowni Państwo Radni, jeszcze kilka słów podsumowania. Zakończyliśmy zadanie, które zostało 

zlecone gminie na zasadzie utworzenia punktu skupu, sprzedaż węgla. Na ten moment, według 

rozwiązań zmian ustawowych, wprowadzono kilka zmian, najistotniejsza z nich jest taka, że po tym 

okresie do końca kwietnia, w którym mieliśmy obowiązek handlu, jeżeli zostanie nam jakiś węgiel 

możemy go sprzedawać już dla mieszkańców bez limitów, czyli mimo, że wykorzystali te 1,5 tony i 

1,5  tony, czyli łącznie 3 ton, mimo, że był zakaz handlu tym węglem  dla osób, które kupiły 

wcześniej na innych aukcjach, po zakończeniu tego terminu do końca lipca będzie możliwość zakupu 

węgla, ten, który jeszcze ma gmina, przy czym, nam zostało 9 ton groszku, także praktycznie 

wszystko co było zapotrzebowane.   

Radnego Pana Artura Klorka: 

- W jakiej cenie? 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- 2000 zł z dowozem, oprócz pakowania, czyli workowanie osobno płatne. Będzie się można od                   

1 maja, powiedzmy, czy po długim weekendzie  się zgłaszać.  

 

Punkt został zamknięty  
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Ad. 15. 

 

            Zamknięcie obrad LI sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

                                                                                                             

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący o godz. 15.36 dokonał 

zamknięcia LI sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, dziękując wszystkim obecnym                         

za przybycie.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

                                                                             Przewodniczący Rady Gminy                                              

                                                                                        Marek Prubant 

 

 

Protokołowała:                                                                         

 

Ilona Paruzel                                                                                      

 

 


